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ROMÂNIA  

SUCEAVA 

CONSILIUL LOCAL RÂȘCA 

Nr. 136 din 17.08.2021 

 

PROCES VERBAL 

 Încheiat astăzi 17.08.2021, în şedinţa ordinară a Consiliului Local Râşca, convocat prin 

Dispoziţia nr. 265 din 09.08.2021. 

 Pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei, doamna consilier Dănilă Nicoleta a fost alesă 

președinte de ședință pentru ședința în discuție, fiind ales prin hotărârea de Consiliu Local din 

ședința din data de 30.07.2021. 

 Doamna Dănilă Nicoleta, în calitatea sa de preşedinte de şedinţă, preia conducerea lucrărilor 

şedinţei, dând posibilitatea secretarului comunei să efectueze apelul nominal al consilierilor, care 

informează că din cei 15 consilieri invitaţi, sunt prezenți 13, absenți nemotivați fiind domnii 

Handragel Viorel și Butnariu Nicolae după care prezintă ordinea de zi: 

1. Aprobarea procesului verbal din ședința ordinară a Consiliului Local Râșca din data 

de 30.07.2021– prezintă secretarul comunei; 

2. Proiect de hotărâre nr. 38 din 24.06.2021 privind aprobarea unui schimb de teren 

solicitat de către Mănăstirea Râșca, județul Suceava cu un teren proprietatea privată a 

Comunei Râșca, județul Suceava; 

Inițiator: Andreica Ionuț-Dragomir – primarul; 

3. Proiect de hotărâre nr. 45 din 26.07.2021 privind aprobarea achiziției publice a unui 

IMOG în sumă de 370.000 lei; 

Inițiator: Andreica Ionuț-Dragomir – primarul; 

4. Proiect de hotărâre nr. 40 din 30.06.2021 privind aprobarea actualizării 

Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Local al comunei Râșca județul 

Suceava; 

Inițiator: Andreica Ionuț-Dragomir – primarul; 

5. Proiect de hotărâre nr. 46 din 26.07.2021 privind aprobarea achiziției publice pentru 

Registrul Spațiilor Verzi din comuna Râșca, județul Suceava; 

Inițiator: Andreica Ionuț-Dragomir – primarul; 

6. Proiect de hotărâre nr. 47 din 26.07.2021 aprobarea implementării proiectului 

,,Înființare rețea de alimentare cu apă potabilă în comuna Râșca, județul Suceavaˮ și 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiție 

Inițiator: Andreica Ionuț-Dragomir – primarul; 

7. Proiect de hotărâre nr. 48 din 26.07.2021 privind alegerea președintelui de ședință 

pentru luna septembrie 2021; 

Inițiator: Andreica Ionuț-Dragomir – primarul; 

 8. Diverse; 
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Domnul primar propune introducerea pe ordinea de zi a unui punct, un proiect de hotărâre 

privind privind aprobarea devizului și a achiziției publice pentru obiectivul de investiție ,,Extindere 

rețea electrică și iluminat public  la locul numit ,,Zona Isidorˮ și ,,Zona Pod Pavăl Gheorgheˮ. Se 

supune la vot orninea de zi și ses constată unanimitate, se supune la vot completarea ordinii de zi și 

se contată unanimitate. Se dă cuvântul secretarului comunei care prezintă procesul verbal din şedinţa 

ordinară din data de 30.07.2021. Alte aspecte nu mai sunt, drept pentru care se supune la vot şi se 

constată 13 voturi pentru. Se trece la discutarea proiectelor de pe ordinea de zi. 

 

2. Proiect de hotărâre nr. 38 din 24.06.2021 privind aprobarea unui schimb de teren 

solicitat de către Mănăstirea Râșca, județul Suceava cu un teren proprietatea privată a 

Comunei Râșca, județul Suceava; 

 

Se prezintă referatul de aprobare al proiectului de hotarâre de către domnul primar, iar 

comisia aprobă dezbaterea în plen. Președintele comisiei de specialitate aduce la cunoștință faptul că, 

avizul comisiei de specialitate a fost emis cu respectarea cvorumului prevăzut de lege.  

Domnul consilier Rusu Neculai spune că se va abține întrucât în anii din urmă PreSfințintul 

Sofronie, reprezentantul Schitului Sf. Gligherie a solicitat o suprafață de teren din partea comunei 

pentru a o da la schimb cu Direcția Silvică deoarece aveau nevoie de o suprafață de teren pentru 

cimitir, solicitarea care nu a fost rezolvată. Pentru Mănăstirea Râșca este a doua oară când se face 

schimb. 

Domnul consilier Petrache Costel susține că se va abține. 

Domnul consilier Bosînceanu Ion susține că trebuie să se aprobe întrucât în Satu Nou terenul 

concesionat de cetățeni ar aparține mănăstirii. 

Domnul Lămășanu Gheorghe spune că ar trebui să se dea teren pădure la schimb. 

Alte discuții nu mai sunt, drept pentru care se supune proiectul spre aprobare, constatându-se 

11 voturi pentru și 2 abținere dl. Rusu Neculai și Petrache Costel. 

3. Proiect de hotărâre nr. 45 din 26.07.2021 privind aprobarea achiziției publice a unui 

IMOG în sumă de 370.000 lei; 

 

Se prezintă referatul de aprobare al proiectului de hotarâre de către domnul primar, iar 

comisia aprobă dezbaterea în plen. Președintele comisiei de specialitate aduce la cunoștință faptul că, 

avizul comisiei de specialitate a fost emis cu respectarea cvorumului prevăzut de lege. Domnul 

primar explică intenția a se cumpăra unu UNIMOG care va fi folositor lucrărilor din comună. 

Domnul consilier Lămășanu Gheorghe spune că ar fi bine dacă am mai aștepta până la anul viitor să 

achiziționăm acest utilaj și să se toarne asfalt pe drumul de lângă mănăstirea Slătioara care este de 

200 mp. și tot balastul pus pe drum ajunge în curtea mănăstirii după o ploaie. Domnul primar spune 

că a fost o comisie pe situații de urgență și s-au promis bani la o viitoare rectificare care să se 

folosească în acest sens. Domnul Lămășanu Gheorghe insită să se renunțe la achiziție și să se 

asfalteze acest drum întrucât mănăstirea este un obiectiv care atrage mulți turiști.  

Doamna Dănilă Nicoleta spune că este rectificare făcută și nu se poate renunța la achiziție. 

 

 Alte discuții nu mai sunt, drept pentru care se supune proiectul spre aprobare, constatându-se 

12 voturi pentru și o abținere dl. Rusu Neculai, acesta cere să fie notat și să se precizeze că suma 

aprobată este foarte mare, să se prezinte în consiliul local toate ofertele depuse pentru ședința 

următoare, trebuiau să fie cel puțin două-trei oferte și să se organizeze licitație publică. 



 3 

4. Proiect de hotărâre nr. 40 din 30.06.2021 privind aprobarea actualizării 

Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Local al comunei Râșca județul 

Suceava; 

 

Se prezintă referatul de aprobare al proiectului de hotarâre de către domnul primar, iar 

comisia aprobă dezbaterea în plen. Președintele comisiei de specialitate aduce la cunoștință faptul că, 

avizul comisiei de specialitate a fost emis cu respectarea cvorumului prevăzut de lege. Doamna 

secretar general susține că se poate trece la votarea proiectului întrucât regulamentul a fost studiat ce 

domnii consilieri, fiind primit din ședința anterioară. Domnii Chihaia Vasile și Arsinte Marinică 

susțin că se vor abține deoarece în ședința de față au primit regulamentele. Alte discuții nu mai sunt, 

drept pentru care se supune proiectul spre aprobare, constatându-se 11 voturi pentru și 2 abținere dl. 

Chihaia Vasile și Arsinte Marinică. 

5. Proiect de hotărâre nr. 46 din 26.07.2021 privind aprobarea achiziției publice pentru 

Registrul Spațiilor Verzi din comuna Râșca, județul Suceava; 

 

Se prezintă referatul de aprobare al proiectului de hotarâre de către domnul primar, iar 

comisia aprobă dezbaterea în plen. Președintele comisiei de specialitate aduce la cunoștință faptul că, 

avizul comisiei de specialitate a fost emis cu respectarea cvorumului prevăzut de lege. Domnul 

primar susține că am primit o adresă prin care ni se solicită să aprobăm Registrul Spațiilor Verzi, și 

achiziția publică pentru persoana desemnată care va realiza lucrarea. Alte discuții nu mai sunt, drept 

pentru care se supune proiectul spre aprobare, constatându-se unanimitate. 

6. Proiect de hotărâre nr. 47 din 26.07.2021 aprobarea implementării proiectului 

,,Înființare rețea de alimentare cu apă potabilă în comuna Râșca, județul Suceavaˮ și 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiție 

 

Se prezintă referatul de aprobare al proiectului de hotarâre de către domnul primar, iar 

comisia aprobă dezbaterea în plen. Președintele comisiei de specialitate aduce la cunoștință faptul că, 

avizul comisiei de specialitate a fost emis cu respectarea cvorumului prevăzut de lege. Domnul 

primar susține că se aprobă implementarea proicetului. Domnul consilier Bosînceanu Ion susține că 

Râșca Deal ar fi zona cu probleme, fântânile având o adâncime de peste 30 m. Alte discuții nu mai 

sunt, drept pentru care se supune proiectul spre aprobare, constatându-se 11 voturi pentru și 2 

abținere dl. Rusu Neculai și Bosînceanu Ion. 

 

7. Proiect de hotărâre nr. 48 din 26.07.2021 privind alegerea președintelui de ședință 

pentru luna septembrie 2021; 

 

Se prezintă referatul de aprobare al proiectului de hotarâre de către domnul primar, iar 

comisia aprobă dezbaterea în plen. Președintele comisiei de specialitate aduce la cunoștință faptul că, 

avizul comisiei de specialitate a fost emis cu respectarea cvorumului prevăzut de lege. Având în 

vedere prevederile Codului Administrativ, proiectul de hotărâre privind alegerea presedintelui de 

ședință va fi adoptat în ședința în cauză pentru luna următoare. Doamna Dănilă Nicoleta propune 

președinte de ședință pentru luna septembrei 2021 pe domnul Handragel Viorel, propunere unanim 

votată pentru. 

 

7. Proiect de hotărâre nr. 54 din 12.08.2021 privind aprobarea devizului și a achiziției 

publice pentru obiectivul de investiție ,,Extindere rețea electrică și iluminat public  la locul 

numit ,,Zona Isidorˮ și ,,Zona Pod Pavăl Gheorgheˮ 
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Domnul Bosînceanu Ion se retrage din sala de ședință. Domnul primar explică inițiativa 

exdinderii rețelei electrice și de iluminat public la locul numit,,Zona Isidorˮ și ,,Zona Pod Pavăl 

Gheorgheˮ, întrucât sunt solicităriverbale din partea cetățenilor care locuiesc în aceste zone de 

extindere a rețelei în vederea facilitării branșării acestora. Doamna secretar suține că documnetația 

care stă la baza proiectului de hotărâre ar fi trebuit să fie gata până la data prezentei ședințe, însă din 

s-a comunicat din partea ofertantului PTN ELECTRIC SRL, că aceasta este în curs de finalizarea și 

va fi transmisă până la finalul acestei zile. Se propune ca proiectul să fie aprobat de principiu, 

urmând ca devizul și proiectul care se va întocmi să fie supune spre dezbatere și aprobare la 

următoarea ședință. Pentru eficientizarea procedurilor se propune aprobarea demarării achiziției 

publice. Alte discuții nu mai sunt, drept pentru care se supune proiectul spre aprobare, constatându-

se 11 voturi pentru și 1 abținere, dl. Bosînceanu Ion nu este prezent în sală și nu votează. 

Diverse: 

Domnul consilier Lămășanu Gheorghe spune că trebuie să se facă curățenie înainte de hramul 

de la mănăstirea Slătioara; propune să se aibă în vedere ca la locul numit ,,Sevastianˮ să se treacă ca 

zonă de intravilan în vederea construirii de locuințe; de avut în vedere ca la Slătioara, la Dohotărie să 

se schimbe transformatorulși să se îmbunătățească rețeaua. 

Domnul consilier Avăcăriței Neculai propune individual amenajarea unei aleii de la școala 

Satu Nou până la Mădălin Iftimescu, să se facă parcare în față la biserica din Satu Nou. 

Domnul consilier Bosinceanu Ion spune că la după Podul de Peste Vale trebuie cosită 

vegetația și de decolmatat intrarea la Pod. 

Domnul Matei Ilie întreabă ce s-a întâmplat cu terenul pentru sala de sport, dl. primar spune 

că trebuie să se facă publicitate 90 de zile deoarece există o suprafață în extravilan. Se întreabă de 

magazinul din centru cumpărat de primărie, ce se face cu el, dl. primarul spune că există cerere la 

CNI pentru sediu de primărie. 

Domul Rusu Neculai susține că primăria actuală este conformă și magazinul din centru 

cumpărat să se demoleze și să se facă în centrul comunei, lângă școală sală de sport. În ceea ce 

priveste sediul Băncii CreditCoop se poate merge la Suceava să se discute și să negocieze, întrucât 

comuna este proprietar peste terenul de sub clădire și să se realoce un sediu conform în altă parte. De 

asemenea propune pe dl. Matei Ilie responsabil cu tot ce presupune realizarea sălii de sport având în 

vedere meritele sale sportive, fiind cea mai potrivită persoană. Solicită secretarului comunei să se 

noteze în mod expres toate intervențiile sale.  

Domnul Petrache Costel este de acord cu construirea sălii de sport în locul magazinului și 

realizarea unei pasarele din curtea școlii peste drum la sală, întreabă de ce nu se cumpăraă terenul de 

alături, de la Bacalu, i se răspunde că nu au finalizat succesiunea. 

Alte probleme nu mai sunt drept pentru care s-a întocmit prezentul proces verbal. 

 

 

Președinte de ședință,                                           Secretar general comună 

                Dănilă Nicoleta                                                          Rusu Ana Maria 

 

 

 

 

 


